
 

 

 
 

Studentrådet IE 
        

 
Møtereferat Studentrådet IE 
 
 
Sted: Gamle elektro, møterom G108 
Tid: 16:15-18:00   
Dato:  30.01.24 
 
Til stede: Helle Nilsen Elvebakk (FTV), Ingrid Bogen Arenth (FTV), Magnus Dag 

Oseid (FTV), Odd arne Fosse (FTV), Birgitte Jordal (IIKG), Andrea Dammen (IDI), 

Sofia Serine Mikkelsen (IDIG), Eline Lædre (IIKG), Kristoffer Ngai Ulvahaug (IIR), 

Henrik Anker-Nilssen (IES), Luca Rieger (IEL), Matias Sunde Øiesvold (IMF), Eline 

Lædre (IIKG), Peder Brandstorp Sanden (ITK), Jonas Steiro Frøiland (ITK), Tuva 

Brandsdal Horgen (IIK), Emil Johnsen (ITK), Jørgen Andreas Hveding (IEL), Olav 

Magnus Knutsen (LTV), Anders Robstad (IDI), Espen Aglen (IEL), Mathea Josefine 

Falkman Swensson (ITV IMF), Herman Slettum (IIR), Per Kvarberg (IESG), Gina 

Sten Aarheim (AU) 

Frafall: Anam Amer (IDI), Vilde Fouger (ITV IIK) 

Møteleder: Magnus Dag Oseid 

Referent: Kristin Eggen 
 

 
Saksliste: 
Innkalling 30.01.24 og møtereferat 14.11.24 ble godkjent i møte. 
 
Runde rundt bordet  
IIKG – Erfaringsutveksling med ny ITV, Birgitte. Funnet og ansatt ny PTV BDIGSEC. 
Nå har vi endelig fulltallig med PTV-ere. Deltatt på Parlament Kick-Off. og deltatt på 
første Studentparlamentsmøte. Diskutert ny ordning for finansiering av 
studentaktiviteter ved instituttet med instituttledelsen. Forbereder oss til utvidet 
ledergruppemøte om noen dager. Begynt planlegging av første tillitsvalgtmøte med 
alle KTV-ere og PTV-ere på instituttet. Tips til rizz- begynn oå bake brød, boller etc. 
 
ITK - Deltatt i studieprogramråd. Oppstart av åpent kontor. Fått i gang dialogmøter 
med instituttet. Hatt erfaringsutveksling med ny ITV, Jonas. Deltatt i 
prøveforelesninger. Tips til rizz: Dele kok. 
 
IES – Åpent kontor på Loftet. Deltatt på ledergruppemøte. Tips til rizz- powerpoint-
presentasjon om deg selv som du ikke har sett på forhånd, laget av en kompis. 



 
Konsulent, Kristin - for studentrådene økonomi, Informasjonsteknologi og 
elektroteknikk og ingeniørutdanningen. Det er bare å ta kontakt hvis dere trenger 
hjelp med noe i vervet som tillitsvalgt. Stikk gjerne innom kontoret mitt i 
Studentdemokratiet sine lokaler på Gløshaugen, digitalt på teams eller send e-post 
kristin.eggen@ntnu.no 
 
 
IMF – Samlet stistikk og tilbakemeldinger fra studenter i et emne med gigantisk 
forbedringspotensialer. Levert formell klage til instituttet – spent på hva som skjer 
videre. Deltatt på intervju og prøveforelesning for ny førsteamanuensis. Møte med 
sentralt undervisningsutvalg. Møte med FTV og ny ITV på IMF. Eksperter i team. 
 
IES Gjøvik- Deltatt på ledergruppemøte. Innkalt og avholdt første KTV-møte, hvor 
instituttadministrasjonen på Gjøvik også var med. Laget mal til TV-møter, med en del 
punkter som skal diskuteres igjennom møte. Rizz- Fortelle at du er i SR-IE. 
 
IEL – Hatt dialogmøte med ledelsen. Deltatt i planleggingsgruppa for Elektrisk energi-
dagen. Deltatt i prøveforelesninger og intervju for ansettelse av 
professor/førsteamanuensis. Vært med i periodisk evaluering av EMIL-studiet + 
Electric Power Engineering. Tips til rizz – Swingkurs. 
 
IDI – Hørt litt rundt vedrørende treghet i utdeling av mastersalplasser etter ferien, da 
vi har fått noen klager på det. Deltatt i møte med instituttleder og linjeforeningsleder 
på grunn av en uheldig sak.. Møte med de andre IDI ITV-ene. Tips rizz- dra på 
blinddate. 
 
IES T - Deltakelse ledergruppemøte. Sett på møteordninger og planer med PTV og 
KTV. Bidratt til informasjonsflyt. Fulgt opp feil på eksamens LF-er og sensurering. 
Tips til rizz – Øv inn alle baner på Trondheim camping før 9. februar. 
 
IIK T – Satt mål for semesteret sammen med ITV og FTV. Kommet i gang med 
studentkontaktene. Fått mer oversikt over den økonomiske situasjonen. Tips til rizz – 
Ha strøm inkludert i leien, så du friste mulige dates med en varm og koselig leilighet 
å bli med hjem til. 
 
 
 
FTV- gjort siden sist: 

• Oppstartsmøte med utdanningsledelsen 

• Ledergruppemøte (LG) 

• IE Utdanning 

• IE Studieutvalget 

• Ansettelsesutvalget (AU) 

• Ekstraordinært fakultetsstyremøte 

• Gjennomgang av svar studentassistentundersøkelse 

• Planlagt seminar 

• Møte med ITV-ene 

• Velferdsmidler 
 

mailto:kristin.eggen@ntnu.no


Relevante saker:  

• Kjønnspoeng 

• Økonomi 

• Juks på KI 

• KI- deklarasjonsskjema, innlevering av hovedoppgaver 

• Studiers bærekraftspitch 

• Studiebarometeret, 60 % svart. Forbedring i noen tall. 
 
 
OR-sak 01/24 Møteteknikk 
Magnus hadde en gjennomgang av møteteknikk og møtetegn. 

• 1 finger for innlegg 

• 2 fingre for kommentar 

• Kroka finger for spørsmål  

• T for saksopplysning 

• Race hand på teams 

• Vanlig høflighet 

• Høyt tak for motstridende meninger 
 
OR-sak 02/24 Forventningsavklaring 
Kristin konsulent orienterte om forventninger til vervet som ITV. 

• Følge stillingsinstruksene til ITV. 

• Ha en forventningsavklaring med ITV du skal samarbeide med og bli enig om 
fordeling av arbeidsoppgaver og tilgjengelighet. 

• Svare på e-post og være tilgjengelig for medstudenter. Husk at dere 
representerer alle. 

• Sjekke teamkanalen vår jevnlig og kom gjerne med innspill, spørsmål og 
forslag til saker til studentrådsmøte. 

• Ta opp deres forventninger til FTV-en på dialogmøtene. 
 
OR -sak 03/24 ITV fordeling 
Odd Arne orienterte om saken. FTV-ene har fordelt ansvar og oppfølging av ITV-ene. 
Vi blir enige internt om hvordan samarbeide skal være dette semesteret. Nytt av året 
er at vi samler ITV-ene i Gjøvik. 
 
Fordeling: 

• IEL og IIK, Ingrid 

• IDI og IES, Magnus 

• IMF, LUR og IIR, Helle 

• ITK og Gjøvik, Odd Arne 
 
OR-sak 04/24 Seminar plan og temaer 
Helle orienterte om saken. 

• 9.-11.februar, sosialt fredag minigolf. 

• Temaer å forberede seg til seminaret 
o Studentassistenter  

▪ hvordan kan vi effektivisere studentassistentbruken? 
▪ Hvilke arbeidsoppgaver er det studentassistenter skal ha? 



▪ Vil bli koblet opp mot resultatene fra undersøkelse gjennomført 
av FTV-ene og økonomisk nedskalering på instituttene. 

▪ Komme med forslag til instituttene om hvordan de kan 
effektivisere studentassistentbruken. 

o Digitalisering 
▪ Forvaltningsutvalget for sivilingeniørutdanning ønsker klare 

retningslinjer og kriterier for hva som skal kvalifiseres som gode 
digitale ressurser. 

o Kjønnspoeng 
▪ NTNU har fått avslag på nesten alle søknader om kjønnspoeng 

for opptaket 24/25. 
▪ Hvilke argumenter skal vi spille på for å få innvilget 

kjønnspoeng? 
 
OR-sak 05/24 Velferdsmidler 
Magnus orienterte om saken. 

• Søknadsskjema for velferdsmidler lagt ut. 

• Frist 11. februar. 
• https://forms.office.com/e/yvPAEzvekU 

• Mangler fortsatt søknader fra Ålesund. 
  

OR-sak 06/24 PTV-ordningen 
Odd Arne orienter om saken. 

• Fakultet har i gang satt opplæring for PTV-er. 

• PTV-er skal forvente 1-2 møter i semester.  

• Har dere ikke fått kontakt med studieprogramrådsleder, ta kontakt selv 

• Omfang og forventninger. 

• PTV som trengs 
o Elsys 2-årig 
o Simulering og Vis. 

 
Forslag fra fakultet til opplæring PTV 
 
- At du er engasjert og reflektert i saker som omhandler studentenes trivsel og faglig 
utvikling. 

- At du stiller godt forberedt og deltar aktivt på møter. 

- At du er kjent med hvor du finner tidligere emnerapporter og 
referansegrupperapporter. 

- At du tar opp aktuelle studentsaker som påvirker faglig eller sosial trivsel på emne 
eller studieprogramnivå og at dette gjøres på en ryddig og konstruktiv måte. 

- At du er synlig og tilgjengelig for spørsmål fra studenter for spørsmål om trivsel, 
studieprogram og andre aktuelle studentsaker. 

- Utarbeide spørreundersøkelser og annen temperaturmåling om aktuelle 
studentsaker. 

https://forms.office.com/e/yvPAEzvekU


- Aktiv møtedeltakelse. 

- Følge opp spørsmål og saker. 

- Utarbeide erfaringsskriv fra din periode. Dette overføres til neste 
studentrepresentant. 

- Følge med på utvikling i sentrale undersøkelser/rapporter som påvirker faglig 
utvikling og sosial trivsel: SHoT-undersøkelsen, studiebarometeret og årlig 
kvalitetsmelding for studieprogrammet med mer. 

SR-sak 07/24 Undersøkelse om studentassistenter 
Odd Arne presenterte resultatene fra undersøkelsen. Rapport for de enkelte 
institutter ligger på teamsen vår. Tatt opp på ledergruppemøte med fakultetet i dag. 
Instituttene har sendt inn arbeidskontraktene til studentassistentene til 
Tjenestesenteret, som dessverre bruker for lang tid å ferdigstille kontraktene. Vi skal 
diskutere forslag til tiltak på seminaret. 
 
Innspill: 

• Ønsker samlet informasjon om arbeidskontrakt og studentassistentjobben. 

• Instituttene bør sende inn Arbeidskontraktene bør tidligere til Tjenestesenteret 

• Sette en frist for Arbeidskontraktene.  

• Utarbeide en Sjekkliste for ansatte. 

• Kontorsjef på ITK, det blir sendt i rett tid, men Tjenestesenteret bruker for lang tid. 

• Nivå 2 og 3  (Fakultet og institutt) kan ikke lenger tilgang til saksgangen til arbeids 
kontraktene. 

• Forslag at Tjenestesenteret sender ut hvordan rutinene skal være. 

• Hvordan lese lønnsslipp? 

• Fikk tilbakemelding fra instituttlederne at de også har utfordring med å 
leselønnsslippen. 

• Har dere et felles møte med studentassistenter? Varierer. 

• Noen har delegert slike møter til vitenskapelige assistenter. 

• I undersøkelsen fikk vi tilbakemeldinger om at det bør være felles info også på 
øvingsoppgaver. 

 
SR-sak 08/24 Bærekraft i hovedoppgaver 

• Ingrid orienterte om saken. Har studenter fått med seg at alle bachelor- og 
masteroppgaver skal inneholde en bærekraftsvurdering?  

• Viktig at alle emneansvarlige/veiledere gir denne informasjonen klart og tydelig at 
det skal være en del om Bærekraft i hovedoppgaver. 
 

Innspill: 

• Lite relevant for teoretiske fag som for eksempel på emner på institutt for 
matematiske fag.  

• Viktig at dere deler denne informasjonen med medstudenter. 
 
SR-sak 09/24 Opptak av forelesninger 
Odd Arne presenterte saken. Studentrådet bed være oppmerksom på endringer i emner 
angående opptak av forelesninger. Dersom det ikke skjer endring fra tidligere vil vi jobbe 
for et skriv som pålegger underviser å ta opp emner gitt visse betingelser. 



• Vi laget et skriv i samarbeid med fakultetet i høst som ble publisert på innsida og 
sendt til studieprogramlederne, hvor vi oppfordret til opptak av undervisning. 

• Vi oppfordrer ITV-ene å høre med foreleser i sine emner og kartlegge hvilke 
emner som har begynt med opptak. 

• FTV-ene har informert Roger Midtstraum prodekan for utdanning ved fakultetet 
om dette. 

• På seminaret vil vi diskutere digitale læringsressurser. Studentrepresentantene i 
Forvaltningsutvalget til sivilingeniørutdanning (FUS) ønsker innspill til konkrete 
kriterier for digitale ressurser. Disse er kriteriene skal testes i et studieprogram 
som skal periode evalueres. 

 
Eventuelt 
Registrering av riktig manntall 

• Frist 20. februar 

• Spesielt utfordrende for studenter elektroingeniør, fysikk og matematikk, lektor og 
EMIL. 

• Kan sjekke registreringen på valgweb og endre i studentweb. 

• Konsulenten har sendt ut informasjon på e-post. Spre det glade budskap. 
 

Stille til ledige verv 

Gina Internasjonalt ansvarlig i arbeidsutvalget orienterte om saken. 
Følgende verv er ledig: 

• NSO, 24 delegasjoner 5.-7 April 

• Læringsmiljøutvalget, studentvelferd  

• Kontrollkomiteen, leder og et medlem 

• FUS IT-emner 
 
Betinget opptak ved sykdom 

• IMF orienterte om at de jobber for NTNU skal opprette nye retningslinjer for at det 
bli mulig med betinget opptak ved sykdom. Hvordan følge opp saken videre? 

• Dette bør tas opp i Utdanningsutvalget sentralt på NTNU. Gina AU vil ta med 
saken til arbeidsutvalget. 

 
Ansettelse av ny rektor ved NTNU 

• NTNU-styret har i sitt siste møte behandlet saken om valgt eller ansatt rektor. 

• Det ble vedtatt at det vil bli ansatt rektor for kommende periode og at det skal 
settes ned en arbeidsgruppe som skal vurdere prosessen med valgt rektor frem til 
neste ansettelsesprosess i 2029. 

 
Møtekritikk: 

• Informativt møte og effektivt møte. 

• Skjermen slår seg av.  

• Kan bruke mere tid på enkelte saker, slik at alle nye også henger med. 

• Bra med en sak om forventningsavklaring. 

• Godt forberedt, men gjerne informere om hvem som er nye ITV. 

• Litt tekniske utfordringer. 

• Oversiktlig og effektivt, bra møterom. 

• Liten skrift på slides. 

• Lett å følge med på teams. 

• Husk å mute i pausen. 

• Vi har ikke snacks i Ålesund og Gjøvik. 



 
 

 
 
 
 
 


